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De VDS presenteerde zich namens haar leden als een warm voorstander van bouwen in en rond Slochteren, inclusief
het door veel leden verfoeide bouwen aan de zijlinten. Maar een formeel standpunt was nog niet ingenomen. Daarin is
deze week verandering gekomen.  De massaliteit die de bebouwing aan de Veenlaan, Edsersweg en Slochterveldweg
volgens de Visie met zich meebrengt, baart ook de VDS zorgen. 
Het waren roerige tijden voor de VDS, de laatste maanden. Voorzitter Bakker bracht binnen en buiten de klankbordgroep
met vaart een positief beeld van de geplande bouwactiviteiten voor het voetlicht, inclusief het bouwen aan de zijlinten.
Maar veel VDS-leden wilden helemaal niet dat er gebouwd werd in de buitengebieden. Ze zagen veel meer in het breed
gedragen idee van 'inbreiding'.  Een beeld waar de SBB zich grotendeels ook  in kan vinden: alleen het bouwen aan de
oude open lanen stuit op grote weerstand  bij de SBB. Dat stuitte op zijn beurt weer op onbegrip bij een aantal
bestuurders van de VDS.  De SBB heeft er steeds op gewezen dat de VDS vertegenwoordiging in de klankbordgroep in
feite een persoonlijke vertegenwoordiging is geweest. De enige raadpleging van VDS leden die er geweest was, was
immers de enquete van de SBB . Die wees juist uit dat de VDS leden die in de buitengebieden wonen vrijwel unaniem
tegen de bebouwing aan de oude open lanen zijn.  Maar ook binnen het VDS bestuur was men het lang niet eens met de
beeldvorming dat de VDS voor de massale bebouwing aan de  lanen zou zijn. Daarom werd op 4 december jongstleden
een extra VDS bestuursvergadering bijeengeroepen. Het initiatief daartoe was genomen door een aantal verontrustte
bestuursleden, de er op wezen dat de zaak veel genuanceerder lag dan uit de media bleek. Hoewel de notulen van de
vergadering nog niet zijn gepubliceerd is al wel bekend dat tijdens deze vergadering een vaststelling van het formele
standpunt van het bestuur plaats heeft gevonden en is besloten het formele standpunt van het VDS bestuur alsnog
publiek te maken.    De VDS heeft dit  per 14 december jongstleden gedaan, door een publicatie op haar webstek .  Hieruit
blijkt dat de SBB en VDS het achteraf gezien alsnog grotendeels  eens zijn over de invulling van de Visie. De SBB is zeer
strikt iin het afwijzen van de bouwplannen aan de oude linten, maar naar nu blijkt heeft ook het VDS bestuur daar
bedenkingen bij. Een citaat: "de massaliteit die de bebouwing aan de Veenlaan, Edsersweg en Slochterveldweg volgens
de Visie met zich meebrengt, baart ons zorgen."   Dorpsbelangen geeft verder aan uit te gaan van een Visie zonder
daadwerkelijke plannen. Zodra de Visie wordt geconcretiseerd in daadwerkelijke invulling, zal men de aan de VDS
toegezegde medezeggenschap opeisen.   Het Bestuur van de SBB dringt er bij het VDS bestuur op aan deze zaak op de
agenda te zetten voor de volgende algemene ledenvergadering, zodat de leden direct de mogelijkheid krijgen hun
standpunten kenbaar te maken.  Uiteindelijk zijn het immers de leden die het standpunt vast moeten stellen. Desondanks
is het Bestuur van de SBB verheugd over de door het VDS-bestuur geboden nuancering.  
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